
Verslag van het managementteam WJZ op 16 februari 2021, aangevuld met afspraken uit het korte MT-

WJZ op 18 februari 2021

1. Voorbereiding formatie met het oog op de stelselwetten (in seneg

susJOp verzoek von IESE naar aanleiding van een het gesprek met de dgCZ heeft een notitie

opgesteld over om op een efficiénte wijze voorbereidingen treffen voor het Regeerakkoord, zodat W3Z

snel voorstellen/ideeén in voorbereiding op het Regeerakkoord op goede wijze kan beoordelen en waar

nodig alternatieve voorstellen kan doen om het gewenste doel op een andere manier te bereiken.

Zij stelt de volgende stappen voor.

1. Bespreken aanpak in MT -WJ]Z van 16 februari 2021.

2. Aanvullen kolom “wens” in een bij de notitie gevoegd schema in overleg met verschillende W1Z-

collega’s: uiterlijk 22 februari 2021.

3. Globaal invullen schema in overleg met verschillende W1Z-collega’s: uiterlijk 5 maart 2021.

4. Bespreken schema met MEVA en andere beleidsdirecties en keuze maken welke onderdelen verder

moeten worden uitgewerkt (op basis van waarschijnlijkheid in combinatie met ingewikkeldheid):

uiterlijk 12 maart 2021.

5. Bespreking in het MT-WJZ van 16 maart 2021: voorstel voor verdere uitwerking.
6. Verdere uitwerking onderdelen door betrokken WJZ-collega’s, waar nodig samen met betrokken

beleidsdirecties: vanaf 16 maart 2021.

IEEE stelt de volgende twee vragen aan het MT-WJZ.

1. Veel werk zal terecht komen bij cluster 5 (NENEGEEEEEIzo/ang hij bij Wiz

werkt enIEE als hij even tijd heeft). Zijn er collega’s uit andere clusters die in de stappen 2

—- 4 mee kunnen/willen denken?

2. Zijn er op voorhand opmerkingen/tips/suggesties bij bijgaand schema en de aanpak? Het gaat op dit

moment niet om een inhoudelijke discussie, maar om opzet en aanpak. De delen van dit schema die

zijn ingevuld, zijn alleen bedoeld als voorbeeld hoe het schema er uit kan komen te zien.

Omdat de stukken voor sommigen niet vindbaar waren in de iBabs hebben zij de stukken niet kunnen

lezen. Diegenen kunnen tot woensdag 17 februari 2021 nog reageren bij [IEEE

roo
op vraag 1 dat ook directies Jeugd en PG en dus |IIININIEEN-»

ZULl betrokken zouden moeten worden.

En dat het schema prima is en dat daarnaast ook meegenomen kan hoe mogelijke financiéle prikkels

(bezuinigingen) kunnen neerslaan in regelgeving.

buiten verzoek
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3. Verslag van het managementteam op 9 februari 2020

Het MT-WJZ stelt dit verslag vast.

4. Verslagen van de Bestuursraad op 5 februari 2021 en van de Bestuursraad Bedrijfsvoering

op 28 januari 2021

Het verslag van de Bestuursraad bedrijfsvoering van 28 januari 2021 is nog niet beschikbaar. Het verslag
van de Bestuursraad op 5 februari 2021 geeft geen aanleiding tot het maken van opmerkingen.

5.1.2e 5.1.2e
buiten verzoek
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6. Juridisch kwaliteitsbeleid

a. Wetgeving (startnota’s?)

IEEE eldt dat de rechtbank artikel 8 van de Wet buitengewone bevoegdheden burgerlijk

gezag voor de avondklok onvoldoende grondslag vond. Wat deze uitspraak betekent wordt nog

uitgezocht door J&V. De spoedwet door J&V bleek een wijziging van de Wet publieke gezondheid,
waar VWS en BZK niet bij betrokken waren.

Het plenaire debat in de Eerste Kamer over de verlengingswet van de Twm en de

modaliteitenbrief is op 23 februari 2021 gepland. Er worden hiervoor q&a’s voorbereid, maar het

verlengingskb wordt 17 februari 2021 wel naar de Koning verzonden.

IEEEZM meldt dat bij het wetsvoorstel vaccineren en testen ook werd gediscussieerd over

testlokalen bij bedrijven. Is de Wkkgz dan wel/niet van toepassing? WJZ vindt van wel. Met een

verlengde arm-constructie hoeft er niet altijd een arts ter plaatse te zijn. Feitelijk de verlengde
armconstructie uitgewerkt.

EEE eldt dat de druk van boven =f EEwordt opgevoerd (via een e-mail) om de

WGBO en de Wkkgz niet van toepassing te laten zijn bij preventief testen (i.a.a. ggd’s).

IEEEE maakt melding van een idee om zelftesten in te zetten voor het onderwijs. De huidige
testen zijn niet geschikt voor eigen gebruik. Daarom heeft men bij de pdC19 bedacht om de

testen te herverpakken, met korter wattenstaafje. Dat mag eigenlijk niet meer gebruikt worden

en dan zou VWS zichzelf een ontheffing moeten geven.

BEEN vt aan dat een dergelijke ontheffing alleen met zicht op legalisatie gegeven kan

worden; dan moet de fabrikant de CE-markering van zelftesten hebben aangevraagd.
OCW wil dat dit niet geldt voor het basisonderwijs, maar wel voor het mbo, hbo en wo. En

hetzelfde geldt voor doorstroomlocaties. WJZ vraagt dan wat het verschil is tussen essentieel en

niet-essentieel. Er is geen duidelijke onderbouwing voor dit onderscheid te geven.

IEEE verzoektEEE om met EEE contact op te nemen over zijn advies aan de ggd-
GHOR (over de WGBO en testen).

EEEZM meldt dat hij van CMS heeft gehoord dat hij door RWESook gevraagd is om over

hetzelfde te adviseren en dat de ggd-GHOR ook met [REL eeft gebeld.

IEEE meldt dat PG tijdens het periodiek overleg meldde ontevreden te zijn over de

instrumenten in de Wet publieke gezondheid bij een pandemie. Zij willen een herzieningsproject
starten. En PG constateerde dat de privacyadvisering zwaar overbelast was.

meldt ook dat één van de ingelote telers voor het wietexperiment is uitgevallen,
waardoor nummer 11 meedoet.

(IV)Ta RCTdel=]
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ombudsman: [JEJE meldt dat er veel klachten zijn over het optreden van De Jonge in het

jeugdjournaal.
e. EU-aangelegenheden: geen bijzonderheden
f. Specialistisch juridisch advies:IEE meld dat er 32 regelingen in de werkvoorraad zitten,

waarvan 11 corona en 21 regulier. Er zijn drie regelingen gepubliceerd en in het afgelopen jaar is

er maar €én herzien in verband met een correctie.

Spoor 2 gaat alle kanten op!

De opdracht voor forensisch onderzoek van twee LCH-dossiers, waarin fraude wordt vermoed, is

verzonden.

De ARK is ontevreden over de vaccincontracten en dat de bijbehorende brieven niet snel boven

tafel kwamen.

g. Juridische samenwerking Rijk: geen bijzonderheden
h. Juridisch Forum/WJZ Update: geen bijzonderheden

buiten verzoek

j. Aanpak privacy/gegevensuitwisseling: het werkprogramma was ter kennisneming bijgevoegd.

ea erop dat er verschillende startnota’s in voorbereiding zijn waaruit wetgeving zal

voortvloeien die verschillende clusters zal raken. Deze wetgeving zal "in de lijn” moeten worden

opgepakt. Het is daarom van belang dat vanuit het programma privacy ook met de clusters

wordt geschakeld over de inhoud van de startnota’s, voordat deze via het MT en de stuurgroep
aan de Bestuursraad worden voorgelegd.
Voor de stuurgroepvergadering op 19 februari 2021 is een aantal startnota’s geagendeerd, die

niet in het MT-WJZ zijn besproken. Deze worden alsnog voor het MT geagendeerd.

7. Rondvraag: -

18 februari 2021 =.


